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Després de l’ampia exposició del Dr. Tornei 
la presidència, en nom del Conseil, agraeix les 

seves gestions.

Es retiren de la sala de sessions els Drs. T o r

nei i Trias de Bes i continua reunit el Conseil se- 
guint la deliberació dels extrems de l ’Ordre del 

Dia.

E l Dr. Corachan assabenta al Conseil dels tre- 
balîs que s’estan realitzan per a la publicado d’un 

Diccionari de terminologia mèdica amb el desig 

de portar-lo al pròxim Congrès de Metges de 

Llengua Catalana que es celebrará a Palma. Diu 

que és interés personal seu i de tots els Companys 

que col-laboren en aquesta obra importantissima 
que tots els metges que creguin que poden aportar 

alguna dada important per a la millor perfecció 

del treball que s’està fent sol-licitin proves per a 
poder fer les observacions i esmenes que consi

derili oportunes i a tal objecte prega al Conseil 
que es publiqui un avis en aquest sentit des del 

B u tlle tí.

El Conseil veu amb molta simpatia la iniciativa 

del company Corachan i s’acor da que es faci l’a

vis que ha demanat i, a mes, el Dr. Fontbona pro

posa i s’acorda per aclamació i amb entusiasme que 

el Sindicat nomeni un représentant perqué, junt 
amb el Col-legi i altres Associacions Mèdiques 

proposin una forma d’homenatge ben merescut en 

aquest cas, no sols per l’aspecte cientific, sinó que 

majorment per l’aspecte nacional.
Per unanimitat s’acorda que el représentant del 

Sindicat a aquest objecte sigui el Dr. Lluis Celis.
El Dr. Trias i el Sr. Secretari donen compte 

de la comunicado que ha adreçat el Dr. M ira re
ferent a si el Sindicat podría prestar el seu con

curs a les conferències que desitjaria donar a la 

nostra ciutat el catedràtic de Pediatria de Moscou 

i, després d’una amplia deliberació s’acorda amb 
el vot en contra del Dr. Coll, dirigir-se al doctor 
Mira comunicant-li que el Sindicat veurà amb 

molt de gust que l’expressat professor doni una 

conferència del tema que prèviament se li haurà 
fixât i unicament per a metges, per entendre molt 

interessant aquesta conferència per a la il-lustra- 
ció de Testament mèdie i que, a tal objecte es do

ni a l’expressat catedràtic tot l’ajut moral, si bé 

el Sindicat no pot donar cap mena de subvenció.

Es dona compte d’una comunicado del Cos Fa

cilitatili de l’Hospital de Ntra. Dona del Sagrat 
Cor en el qual es trallada l’acord que per unani-

mitat van prendre aquests companys de dirigir-se 
a aquest Sindicat demanant-li que, si ho creu per- 

tient, emprengui una campanya en pro de la su- 

pressió en els Hospitals de Catalunya i Balears 

del règim d’acollir malalts de mutualitats i com- 

panyies d’assegurances que mitjançant contracta,

0 sense, s’aprofiten de l ’assistència hospitalària 

sense que els metges en percebin res, explotant, 

aixi, als metges per un cantó i la caritat pública 

moites vegades per un altre en profit de compa- 

nyies comerciáis o de simples particuars solvents

1 que si la supressió d’aquest règim de coses no 

és possible que quan menys els metges percebin 

els honoraris corresponents a Tassistèjncia d ’a- 
quests malalts.

Per unanimitat es pren en consideració l’acord 

del Cos Facultatiu de Ntra. Dona del Sagrat Cor, 

que es considera inspirât en un saludable criteri 

professional i s'acorda que es nomeni una ponèn- 

cia formada pels companys que varen tenir al seu 
càrrec les ponèneies d’Hospitals de la Ponencia 

general de Beneficència redactada per encàrrec 
de la Generalitat i que cuidin aquests companys de 

convocar una àmplia representació deis cossos fa- 

cultatius dels Hospitals de Catalunya per tal de 
celebrar una reunió on es tracti i estudiï aquesta 

important qüestió per a redactar un informe que 

haurà d’ésser sotmès a aquest Conseil per a la 

se va resol ució i execució.

Es llegeix una comunicado del Dr. Sixte Cam

bra en la qual protesta de qué no li hagués estât 

lliurada per Secretaria una copia de l’escrit que 
redactaren els périts nomenats per un cas présen

tât peí Dr. Cambra acollint-se a les normes dic- 

tades per aquest Sindicat amb el desig de millorar 

la práctica actual dels peritatges médics en el T r i

bunal Industrial.
El Sr. Secretari fa constar que es limità a com- 

plir estrictament l’acord del Conseil adoptat en 

la darrera reunió, el qual es llegeix.
Llegida l’acta i després d’una deliberació en 

la qual intervenen els Drs. Mas i OHver, Celis, 

Corachan, Coll i Sellas, s’acorda que la comuni

cado del Dr. Cambra queda contestada amb 1’e x 

tracte de l ’acta de la darrera reunió que es refe- 

reix a aquest assumpte i de la qual queda ben 

aclarida l’actuació de la Secretaria en aquest cas.
El Dr. Fontbona, amb motiu d’aquest assumpte, 

dóna compte de qué en la Junta General que dar- 

rerament ha célébrât el Col-legi s ’aprovaren les


